

Date: 11 February 2026

التاريخ: 11 فبراير 2026

### Disclosures and Compliance Section

### قسم الإفصاح والامتثال

Market Operations and Surveillance Department  
 Abu Dhabi Securities Exchange  
 PO Box 54500  
 Abu Dhabi, UAE

قسم عمليات السوق والمراقبة  
 سوق أبوظبي للأوراق المالية  
 ص.ب 54500  
 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة،

### Meeting of the Board of Directors of Presight AI Holding PLC held on 11 February 2026

نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة بريسيت اي اي  
 هولدينغ بي ال سي المنعقد في 11 فبراير 2026

Please be informed that the meeting of the Board of Directors of Presight AI Holding PLC ("Company") was held on 11 February 2026, at 3:30pm UAE time, and during the meeting, the Board adopted resolutions in relation to the following:

1. Approval of the external auditor's report and audited financial statements for the financial year ended 31 December 2025.
2. Convening of the Company's Annual General Assembly on 11 March 2026 and determining its agenda which will include an item to elect the members of the Board of Directors.
3. Other general business matters.

يرجى الإطلاع بالعلم أن مجلس إدارة شركة بريسيت اي اي هولدينغ بي ال سي ("الشركة") قد اجتمع بتاريخ 11 فبراير 2026، في تمام الساعة الرابعة عصراً بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة، وقد قرر الآتي:

1) الموافقة على تقرير المدقق الخارجي والبيانات المالية المدققة للعام المالي المنتهي في 31 ديسمبر 2025.

2) دعوة الجمعية العمومية السنوية للشركة للانعقاد بتاريخ 11 مارس 2026 وتحديد جدول اعمالها والذي سيتضمن بند انتخاب أعضاء مجلس الإدارة.

3) تم مناقشة أمور أخرى تخص أعمال الشركة الاعتيادية.

Yours sincerely,

وتقبلوا بوافر الاحترام،

Name: Mr. Thana Pramotedham  
 Title: Chief Executive Officer

الاسم: ثاني برامودهام  
 المنصب: الرئيس التنفيذي



Copy to: Capital Market Authority

تقديم نسخة إلى هيئة سوق المال